
Fremtidig virksomhed 

 

Vi får ved denne generalforsamling en markant udskiftning i bestyrelsen. Og egentlig er det den 
nye bestyrelse, som skal skrive dette. Det er jo dem, som skal sætte kursen fremover. Men her 
er lidt input. Forhåbentlig kan det tjene til inspiration: 

 

 Fortsætte det besværlige og til tider slidsomme arbejde med at få knækket følgende kode. 
”Hvad skal vi lave af aktiviteter for medlemmerne ?” Der er søgt input fra medlemmerne og 
det bør fortsættes. Medlemsmøder/seminarer/webinarer 
 
 

 Arbejde for et aktivt/positivt klubliv 
 

 
 Spørgeskemaundersøgelse om ensidig hørelse. Bearbejdning af indkomne svar. Fremme 

lignende tiltag omkring avl, opdræt og sundhed 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


